
Høringssvar ny tildelingsmodel.

På vegne af Dagtilbud Aavangen har vi følgende kommentarer/- opmærksomhedspunkter

til den ny tildelingsmodel.

Vi kan sagtens forstå opmærksomheden på at institutioner skal være bæredygtige, og

finder det på ingen måde rimeligt at bevarelsen af Valhalla og Kildehaven skal være på

bekostning af kvaliteten af de andre institutioner i Rebild Øst. Vi appellerer dog til, hvis

man vælger lukninger, at man politisk forholder sig til hvor børnehavebørnene fra

Blenstrup og Bælum så skal placeres henne? Aavangen har som integreret institution

oplevet en kæmpe vækst i børnetallet, hvilket er positivt. Men det gør også, at der ikke er

plads lokalemæssigt, til at rumme den tilgang af børn en evt. lukning af de små

institutioner ville medføre. Vi håber at man politisk vil have fokus på at skabe nogle

rammer, hvor det forsat giver mening at bosætte sig i Terndrup-Bælum-Blenstrup, og hvor

det gode børneliv, samt familieliv har lige så stor fokus som økonomien.

Vi bliver nødt til at nævne at vi ser en STOR bekymring i man i tildelingen ikke længere vil

forhold sig til de socioøkonomiske faktorer i forhold til det enkelte dagtilbud, og i stedet vil

lade det være op til den enkelte dagtilbudsleder at fordele midlerne. Vil man i Rebild

kommune have en vision om at alle de børn som måtte have behov, skal have tidlig hjælp

gennem særlig tilrettelagt støtteforanstaltninger i det almene fællesskab, bliver man også

politisk nød til at sikre og tage ansvar for det enkelte dagtilbud mulighed for at lykkes i

dette. Vi har i Aavangen en meget høj andel af børn som hver dag har brug for en særligt

tilrettelagte pædagogiske rammer og indsatser. En opgave vi er stolt og glad for at vi løser.

Fjerne man de ekstra midler vi på nuværende får tilføjet via den socioøkonomiske tildeling,

vil vi ikke længere kunne lykkes i dette arbejde.

På vegne af MED-udvalget i

Børnehuset Aavangen


